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JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: A Pénzügyi Bizottság, a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 

és a Humán Bizottság 2020. november 2-ai együttes üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Pénzügyi Bizottság: Kontschán Flórián Jenő elnök, Hermann Istvánné és 

Papp Péter Attila bizottsági tagok 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság: Sólyom Jöran elnök, 

Gyuga Mihály, Przygoczki Ferenc bizottsági tagok 

Humán Bizottság: Székely Antal elnök, Budai Tibor, Papp Péter Attila, 

Hermann Istvánné és Dr. Mátics István bizottsági tagok 

 

Távol vannak: Pénzügyi Bizottság: Kramarics Róbert, Feczkó Rita, Elekes László és 

Molnár István bizottsági tagok 

  Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság: Molnár István, Kindl 

Attila, Szanyi Gábor és Szabó Ferenc bizottsági tagok 

Humán Bizottság: Jugovics Józsefné és Vargáné Vojnár Katalin 

bizottsági tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Dr. File Beáta jegyző köszöntötte a bizottságok tagjait, az ülésre meghívottakat. Elmondta, hogy a 

Képviselő-testület hatályos SZMSZ-ének 23. § (4) bekezdése alapján „a több bizottság feladatait, 

hatáskörét érintő előterjesztések megtárgyalása érdekében a bizottságok együttes ülést tarthatnak. Az 

együttes bizottsági ülés akkor határozatképes, ha azon az egyes bizottságok külön-külön is határozatképesek. 

Az együttes bizottsági ülésen a bizottságok külön-külön hoznak határozatot.” Ezt követően felkérte 

Kontschán Flórián Jenőt, a PB elnökét az Együttes Bizottsági ülés megnyitására. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök az együttes bizottság ülését 9 óra 9 perckor megnyitotta, 

elmondta, van két bizottság, amely nem határozatképes, felkérte azok tagjait, maradjanak az ülésen. 

Megállapította, hogy a Pénzügyi Bizottság nem határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 3 fő volt 

jelen.  

 

Sólyom Jöran VFKB elnök megállapította, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 

nem határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 3 fő volt jelen. 

 

Székely Antal HB elnök megállapította, hogy a Humán Bizottság határozatképes, mert a 7 fő 

bizottsági tagból 5 fő jelen volt. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Székely Antal HB elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak a napirendi pontról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 
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elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Humán Bizottsága 

129/2020. (XI.2.) HB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága a 2020. november 2-ai 

együttes ülésen az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2020. november 2-ai, rendkívüli ülése előterjesztéseinek megvitatása 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2020. november 2-ai, rendkívüli ülése 

előterjesztéseinek megvitatása 

 

Szervezett COVID-19 tesztelés az önkormányzati intézmények munkavállalói körében 

 

Dr. File Beáta jegyző kiegészítésként elmondta, a 2. javaslatnál a költség elírásra került, az 1.670 E Ft 

a 760 db teszt ára. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök elmondta, a vírus elleni védekezés első tesztje az óvodák és 

bölcsődék munkavállalóinak, a másik valamennyi intézmény munkavállalóinak a tesztelésére szolgál, 

itt átfedést érez. Kérdése az volt, mindkettőben le lesznek-e tesztelve, vagy ki lesz választva, melyiket 

melyikkel. Az előterjesztésben a bölcsődei csoportok egymástól való elkülönítéséről van szó. Kérdése 

az volt, az intézményvezetők tudják-e biztosítani az elkülönítést megfelelő módon.  

 

Dr. Mátics István bizottsági tag elmondta, a Fővárosi Közgyűlés elmaradt a sok Covid fertőzött 

miatt, reméli a bizottságok nem azért hiányosak, mert hasonló cipőben járnak. A járvánnyal 

kapcsolatban március óta fejti ki folyamatosan a véleményét. Ismertette a tegnapi Covid-19 adatokat, 

új fertőzött 3878 fő, kórházban ápolnak 4205 beteget, 69-en meghaltak, és 306-an vannak 

lélegeztetőgépen. A teszteléssel kapcsolatban ma a világban háromféle tesztelési módszert használnak. 

A PCR szűrés friss korona vírus fertőzés kimutatására szolgál, a vírus RNS láncból áll, rutin 

laboratóriumi módszerekkel nem lehet vizsgálni, a laborban átírják DNS formájú információ vonalra. 

A szerológiai vizsgálat a másik, itt immunglobulinokat mutatnak ki, akkor jelenik meg a beteg 

vérében, ha a tesztelt egyén átesett a fertőzésen, a szervezet immunválaszt produkál. A harmadik egy 

új gyors teszt, a vírus direkt kimutatására szolgál, a vírus felszínén detektálhatók jól körül határolt 

gének, amikkel direkt kapcsolatot lehet létrehozni a vírus és az antigénnel kapcsolatosan, a felszíni 

találkozás pozitivitása jelzi, hogy az illetőnek akut koronavírus fertőzése van. A génszűrés metodikája 

gyors és a legolcsóbb, de ennek eredményét a hatóság nem fogadja el jelenleg pozitív tesztként, ezért 

meg kell csinálni a PCR vizsgálatot. A szerológiai vizsgálat, amiről itt szó van, a tavaszról maradt 

anyag ésszerű felhasználása. A friss fertőzés kimutatására ez a módszer nem alkalmas, de arra igen, 

hogy kimutassa, korábban ki volt, aki átesett a fertőzésen és mikor. Ez a három vizsgálat 

tulajdonképpen két vizsgálat három módszerrel. A szerológiai vizsgálat, ami a határozati javaslat 2. 

pontjában van, egy informális eredményt adhat arról, hogy március óta az érintett populációnak 

milyen az átfertőzöttsége. Erre a vizsgálandó csoportra vonatkozna, de az eredményből a város 

lakosainak átesettségére is lehet következtetni. A szervezésben az érintett intézményeknek lesz dolga, 

fontos, hogy az egyes csoportok egymással ne keveredjenek, szeparáltak legyenek. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, maximálisan tudja támogatni bármelyiket, de a 2. 

javaslatnál van egy olyan, hogy ennek igénybevétele önkéntes lenne. Kérdése az volt, bármelyik 

intézményben dolgozó azt mondhatja-e, hogy ő nem tesztelteti magát. Tegyék kötelezővé ennek a 

vizsgálatnak az elvégeztetését, ha már úgyis az önkormányzat állja. 
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Dr. Mátics István bizottsági tag elmondta, csak hatóság rendelhet el kötelező vizsgálatot, más nem. 

 

Papp Péter bizottsági tag kérdése az volt, a munkáltató nem írhatja-e elő a tesztelést. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, vissza lett vonva a polgármester úr teljes jogú jogosítványa, 

javasolta, ezt kapja vissza erre a témára. Kérdése az volt, a polgármester nem rendelheti-e el az 

intézményeknél, hogy kötelező legyen a tesztelés. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, nem rendelheti el. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag elmondta, meg lehet őket győzni, hogy vállalják.  

 

Székely Antal HB elnök véleménye szerint, ha valaki ezt nem akarja elvégeztetni, az az eredményt 

nem befolyásolja, maga a vizsgálat sem 100 %-os. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag elmondta, 80 % feletti a specifitása a szerológia vizsgálatnak, a 

direkt vizsgálatoké 78 %-os, ha rosszul veszik a mintát, az ál negatív lesz. 

 

Dr. File Beáta jegyző hozzátette, tavasszal végeztek ilyen tesztelést, a Szociális Szolgálat dolgozóit, 

az óvónőket, a polgármesteri hivatali dolgozókat tesztelték, nem volt olyan, hogy akinek fel volt 

ajánlva, nem ment volna el, most se lehet ez probléma, magánerőből közel 20 E Ft egy teszt. 

 

Székely Antal HB elnök elmondta, ez mindenkinek saját és családja érdeke, a szomorú csak az, ha 

bármily eredmény van, az önkormányzatnak kevés hatásköre van, hogy megtegye a megfelelő 

intézkedéseket, attól tart, Magyarország sem fog kimaradni abból, ami a környező országokban van. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag hozzátette, olyan járványügyi szakember, aki a tesztelés növelését 

nem támogatja, nincsen. A tesztelés mellett szól az, hogy a világ fejlettebb egészségügyi országaiban 

azt mondják, a tesztelés mennyisége akkor megfelelő, ha az elvégzett tesztek közül a pozitív tesztek 

száma 5 % alatt van, Magyarországon kevés adat jelenik meg, 17 %-os pozitivitást mutatott a 

legutóbbi adat, ami azt jelenti, hogy négyszer annyi a pozitív a teszteltek között. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, a bizottsági tagok nem szakemberek, dönteniük kell több 

javaslat közül. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, két javaslat van a probléma kezelésére. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag hozzátette, két részbő áll a vizsgálat, az egyik a gyors vizsgálat arra, 

van-e fertőzése jelen pillanatban, ez a múltra vonatkozóan nem ad információt. A 2. része a határozati 

javaslat arra vonatkozik, volt-e március óta Covid fertőzése a tesztelt egyénnek, ennek statisztikai 

jelentősége van. Aki szerológiai pozitív, őt nem kell már tesztelni. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag kérdése az volt, újra lehet-e fertőződni. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag elmondta, igen, újra megfertőződhet, aki már átesett a betegségen. 

Hozzátette, örülne, ha ezt meg tudná valósítani a város, nem tud más hasonló kezdeményezésről az 

országban. 

 

Székely Antal HB elnök kérte a Humán Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Humán Bizottsága  
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130/2020. (XI.2.) HB határozata 

a „Szervezett COVID-19 tesztelés az önkormányzati intézmények munkavállalói körében” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Szervezett COVID-19 tesztelés az önkormányzati intézmények 

munkavállalói körében” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Pályázat benyújtása illegális hulladéklerakók felszámolására 

 

Dr. File Beáta jegyző kiegészítésként hozzátette, ez egy maximum 7 M Ft támogatási lehetőség 

illegális hulladéklerakók feltérképezésére, a közterület-felügyelők, az OIH Zrt. által jelzett problémás 

területeket, valamint a környezetvédelmi referens által jelölt területeket sorolták fel, csak 

önkormányzati ingatlanok lehetnek, 100 % intenzitású támogatás, véleménye szerint maximálisan 

igénybe kell venni ezt a lehetőséget. Árajánlatot kértek a Verikál Zrt-től. Kérdése az volt, nem jött-e 

ezzel kapcsolatban tájékoztatás. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, pénteken azt a tájékoztatást adta, hogy ma délelőtt tart 

gyűlést ezzel kapcsolatban a Vertikál Zrt., a mai nap folyamán adnak tájékoztatást az egységárakról. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, azt beszélték meg, valamennyi ingatlant felsorolják, amelyik szóba 

jöhet a felsőtelepi ingatlanok esetében, és ha az árajánlat olyan lesz, hogy csak kevesebb ingatlan fér 

bele, ezek közül fogják kiválasztani, melyek fognak a pályázatban szerepelni, remélte, olyan ajánlatot 

kapnak, hogy valamennyi felsorolt ingatlanra vonatkozóan az illegális hulladékkezelést tudja 

biztosítani. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, itt kevésnek tűnik ez a pár felsőtelepi kiskert, 7 M Ft nem kis 

összeg. Kérdése az volt, hogy ezeken a telkeken elhagyatott épületek, veszélyes hulladékot tartalmazó 

részek vannak, az is beletartozik-e. A másik az, hogy Majk környékén is van komoly hulladéklerakás, 

valamint az Égeresi tónál is. 

 

Székely Antal HB elnök hozzátette, az nem önkormányzati tulajdon, az a Vért tulajdona. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, ha olyan árajánlatot kapnak, amibe ezek az ingatlanok a 

7 M Ft erejéig bőven beférnek, akkor a későbbiek során ez csak kizárólag ezekre fog vonatkozni, vagy 

bővíthető lesz-e. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, a felmérés alapján a kollégák úgy mérték fel a területet, 

ezek felsőtelepi ingatlanok, ezeken olyan romos épületek is benne vannak építési hulladékként, 

aminek az összmennyisége nagyságrendileg meghaladja a pályázható hulladékmennyiség körét, nem 

kell újabb ingatlanokat bevonni a pályázati forrásba. 

 

Rajnai Gábor alpolgármester hozzátette, fontossági sorrendbe lettek állítva a helyrajzi számok 

alapján a területek. 

 

Szabó Mihály alpolgármester elmondta, az illegális hulladék elszállítás egyébként is kötelezettsége 

az önkormányzatnak, ez csak segítség, hogy pályázati forrást is igénybe tudnak venni, de önerőből is 

meg kell oldani. 

 

Bartalus László osztályvezető utólagos tájékoztatásul elmondta, tavaly, amely ingatlanok kapcsán 

pályáztak, ott nem volt kizárólagosan megjelölve, hogy önkormányzati területekre vonatkozóan lehet 

csak pályázni, ott az egyik erdészeti terület, a Kontaktai kanyarban lévő illegális hulladéklerakó 

felszámolásra került állami pályázati forrásból az erdészet részéről. 



5 

 

Székely Antal HB elnök hozzátette, nem zárták le az út két végét, ott továbbra is nő a hulladék 

mennyisége, a környező erdőkben meg főleg. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, amikor a nagy tartályokat bevonták a város bizonyos 

helyeiről, akkor a teljes összeg, amit megspóroltak, 3,5 M Ft-ot tett ki. Ha megjelent olyan hulladék is, 

ami nem oroszlányi, most ezek nagy részét dupla összegért kénytelen az önkormányzat eltakarítani, 

nem ártana újra gondolni ennek a rendszernek a visszaállítását. 

 

Székely Antal HB elnök elmondta, ahova le lettek rakva ezek a konténerek, annak a környezetében a 

konténerek többszörösét rakták le. Azért lett felszámolva, mert kezelhetetlen volt. 

 

Sólyom Jöran VFKB elnök elmondta, annak volt másik eleme, a külterületen lévő ingatlanoknak a 

hulladék szállítási feladatainak a megoldásához a jogszabályi feltételek teljesítéséhez szükség volt 

arra, hogy a külterületen lévők által keletkezett hulladékokat is azok fizessék meg, akik a hulladékot 

létrehozták, ennek alapfeltétele volt a zsákos hulladékgyűjtés bevezetése. A város mindent megtett, 

hogy a bármilyen jellegű hulladékot korrekt módon kezelje, nem ismer olyan települést, ahol ilyen 

mértékű lomhulladék szállítást biztosítanak a lakosság részére, arra kéne nagyobb figyelmet fordítani, 

hogy a városba idegen területről érkező hulladékokat tudják hatékonyan kezelni. 

 

Papp Péter bizottsági tag emlékeztetve a jelen lévőket elmondta, hogy a tóparti garázssorra egy éve 

fizettek 800 E Ft-ot, hogy kitakarítsa az OKÖ Zrt., mert elhozták onnan a nagy konténereket, meg 

kéne gondolni, hova kéne visszavinni ezeket. 

 

Székely Antal HB elnök kérte a Humán Bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 

igen szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Humán Bizottsága  

131/2020. (XI.2.) HB határozata 

a „Pályázat benyújtása illegális hulladéklerakók felszámolására” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Pályázat benyújtása illegális hulladéklerakók felszámolására” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Kontschán Flórián Jenő PB elnök az együttes bizottság 

ülését 9 óra 50 perckor bezárta. 

 

K. m. f. 

 

 Kontschán Flórián Jenő 

 PB elnök PB bizottsági tag 

 

 

 Sólyom Jöran 

 VFKB elnök VFKB bizottsági tag 

 

 

 Székely Antal 

 HB elnök HB bizottsági tag 


